

聖士提反書院附屬小學
ST. STEPHEN'S COLLEGE PREPARATORY SCHOOL

To: Parents
From: Miss Carol Chan (P.E Teacher)
Date: 1st September 2017

Swimming Team Screening Test 2017-2018

The **School Swimming Team** is conducting a screening test for team members on 10th September (Sunday). It is open to Grade 1 to Grade 6 pupils. Please note the following details:

Eligibility: G1- G6 pupils who can finish **BOTH** 50M breaststroke and 50M freestyle
Day of test: 10th September 2017, Sunday
Time: 2:10 – 4:00 p.m.
Place: Swimming Pool at South China Athletic Association
Caroline Hill Road, Causeway Bay
Gathering: Spectators' podium (please report to Miss Carol Chan on arrival)

Test results will be announced later. Those who pass the test will become eligible to join the School Swimming Team. Please be reminded that all new school swimming team members must apply for the membership of SCAA.

Training time: 7:30 – 9:00p.m. (Saturdays)
2:30 – 4:00p.m. (Sundays)

Please return the reply slip to Miss Carol Chan before **8th September (Friday)**. Should there be any queries, please contact Miss Chan on 2813-8410.

2017-2018 泳隊招生測試通告

致家長:

一年一度**泳隊**招生日將於九月十日舉行，凡一至六年級同學均可自由參加。敬請留意以下詳情:

參加資格: 一至六年級同學能游畢 50 米蛙式及 50 米自由式

測試日期: 10/9/2017 (星期日)

時間: 2:10-4:00 p.m.

地點: 南華會游泳池 (銅鑼灣加路連山道)

集合地點: 南華會游泳池看台(請向陳老師報到)

成績將於日後公佈，若成功通過測試者，將可加入本校泳隊。所有泳隊成員必須註冊為南華會會員。

訓練時間: 7:30-9:00pm (逢星期六)

2:30-4:00pm (逢星期日)

如有興趣者，可填妥回條於九月八日(星期五)前交回體育老師。如有任何查詢請電 2813-8410 與陳老師聯絡。

體育科老師
陳家樂

二零一七年九月一日

✂-----

Reply slip / 回條

Swimming Team Screening Test 2017-2018

2017-2018 泳隊招生測試通告

I wish to attend swimming team screening test.

本人批准小兒/小女參加泳隊招生測試。

Pupil's name (Eng)

學生英文姓名: _____

Pupil's name (Chi)

學生中文姓名: _____

Class

班別: _____ ()

Parent's name

家長姓名: _____

Parent's signature

家長簽署: _____

Parent's contact number

家長聯絡電話: _____

Date

日期: _____

CAROL